
Vogelwerkgroep Nederweert
Notulen Jaarvergadering 

 23 maart 2022

Afmeldingen: Jan Brinkmans, Chris en Folkert Bakker, Harrie Doensen, Monique Feijen, 
Rene Horsten, Guus Levels, John Maes, Stef de Martines, Otto Plantema, Harry Rulkens, 
Frank van Sebille, Ton Timmermans, Cor en Gerda Vaes, 

1.0 Opening
1.1 Voorzitter opent de bijeenkomst om 19.45 uur en heet allen welkom. Er zijn 48 leden 

aanwezig. Voorzitter geeft aan dat de gezondheid van Jan Brinkmans achteruit gaat. 
Wij wensen de familie Brinkmans veel sterkte.

2.0 Notulen 29 september 2021
2.1 3.5 Frans Boonen vraagt of de excursie in het Weerterbos met het Limburgs 

Landschap doorgaat. Gaat door. Wordt een zaterdag eind juni. Exacte datum en tijd 
volgt. Naschrift. De datum  wordt zaterdag 25 juni om 09.00 uur. Nadere info volgt,.

3.0 Mededelingen
3.1 Er hebben zich enkele nieuwe leden aangemeld: Berno Rams, Kees en Paula 

Helderman, Truus van Well en Wim Westland. Allen welkom bij de vereniging. 
Inmiddels zijn 140 personen lid van de vereniging.

3.2 Jac Steevens, geeft een toelichting op het boek Eiland van Weert. Het boek beschrijft 
de natuurgebieden in Weert en Nederweert. Heel veel foto’s en ook wandelingen zijn 
toegevoegd.  Ruim 500 pagina’s. Aan het boek hebben ruim 100 mensen meegewerkt. 
Presentatie op 2 april bij zaal Beej Bertje op Laar. Kosten tijdens presentatie euro 
15.50 in de vrije verkoop 19.50 euro.

3.3 Het Limburgs Landschap heeft 5,5 ha. bos aangeplant in het Weerterbos. In verband 
met corona was de geplande bijdrage door kinderen beperkt.

3.4 Steenuilenkasten. In 2020 is via het Dinamo-fonds een subsidie 2150 euro ontvangen. 
In verband met de urgentie is de fabricage van 10 kasten uitbesteed. De overige 36 
kasten werden in eigen beheer gemaakt. Project werd met de media gedeeld. 

3.5 Excursies najaar 2021. Op 31 oktober en 14 november werden bij De Banen en de 
Kwegt publieksexcursies gehouden. Excursies werden boven verwachting goed 
bezocht.

3.6 Jubileum Limburgs landschap. VWG heeft 15 bomen aan het Limburgs Landschap 
geschonken. Gaat om Zomereik en Zoete kers. Bomen staan in een laan bij De Banen 
thv de Visdijk.

3.7 Klapekstertelling Groote Peel 12 januari; bij de 2e  telling op 17 februari werden geen 
Klapeksters waargenomen.

3.8 Op zaterdag 5 maart heeft scouting Nederweert met ca. 80 personen vrijwilligerswerk 
uitgevoerd in het Maarheezerveld. Organisatie vanuit de VWG lag bij Michiel 
Zwaneveld. 

3.9 Vrijwilligerswerk De Zoom. Op zondag 23 januari werden in De Zoom grove dennen 
en berken verwijderd.

3.7 Waterschap. Waterschap heeft VWG uitgenodigd voor gesprek over mogelijkheden 
aanpassing maaibeheer binnen het bestaande budget. Met waterschap zullen trajecten 
besproken worden met hoge dichtheden vogels of bijzondere soorten. Het gaat met 
name om uitstel van maaien of het achterwege laten daarvan. Ook worden de 
contacten aangehaald bij groot onderhoud aan bijzondere objecten. Waterschap wilde 
in februari bij de retentiebekkens achter de Daatjeshoeve een deel van de opslag 



verwijderen. Waterschap werd op de hoogte gebracht dat ivm zachte weer 
Roerdompen en Waterrallen al actief zijn. Hierop is het onderhoud uitgesteld tot na het
broedseizoen.

4.0 Ingekomen/uitgaande stukken
4.1 Dinamo-Fonds. De stichting is per brief op de hoogte gesteld over de besteding van de

donatie die we mochten ontvangen.
4.2 Gemeente Nederweert brief maaien volgens kleurkeur. Bestuur heeft B&W een brief 

gestuurd om bermen natuurvriendelijk te maaien waarbij het kleurkeur concept als 
voorbeeld werd genoemd. Er werden voorbeelden uit Nederweert bijgevoegd hoe het 
zeker niet moet. Na ruim acht weken is nog geen reactie ontvangen. Uitvoerder van de 
gemeente is eveneens op de hoogte gesteld van kaalslag van bermen langs de 
Banendijk en Vlakwater. Ook hier geen reactie. Wordt vervolgt.

4.3 Om mee te nemen werden uitgaves van Sovonnieuws aangeboden. Zeer interessant 
met de laatste actuele zaken op gebied van vogelonderzoek in Nederland

5.0 Financieel verslag 2021
5.1 Penningmeester geeft via PowerPoint presentatie toelichting op het financiële verslag 

2021. Het jaar is afgesloten met een batig saldo.  Streven is om een minimum eigen 
vermogen aan te houden om tegenvallers te kunnen financieren. De contributie voor 
2022 word niet verhoogd. Cursusgeld Basiscursus Vogels herkennen werd verhoogd 
van euro 35,- naar euro 50,-. Kosten zijn hoger omdat de cursus nu inclusief 
consumpties wordt aangeboden. Er zijn geen verder opmerkingen.

6.0 Verslag kascontrole commissie (Raymond Pahlplatz en Mark Luijten)
6.1 Raymond Pahlplatz brengt verslag uit. De in- en uitgaven van de vereniging werden 

gecontroleerd en akkoord bevonden. Raymond verzoekt de vergadering om de 
penningmeester en het bestuur decharge voor het boekjaar 2021 te verlenen, waarvoor 
akkoord.

7.0 Benoeming kascontrole commissie. Raymond Pahlplatz is aftredend.
7.1 Raymond is aftredend en niet herkiesbaar. Raymond bedankt voor je inzet. Diana 

Knapen meldt spontaan aan waarvoor dank.
8.0 Jaarverslag 2021
8.1. Secretaris leest het jaarverslag voor aan de leden voor. Er zijn geen opmerkingen.
9.0 Huldiging 25 jarig lidmaatschap. De jubilarissen zijn Ton Wijers en Jos en May 

Reemers
9.1 Dit jaar zijn Ton Wijers en Jos en May Reemers 25 jaar lid van de verenging. Proficiat

met deze mijlpaal. Allen kregen een fraaie bos bloemen aangeboden.
10.0 Bekendmaking VWG-lid van het jaar
10.1 Jan Jonkers, Har Luijten, Henk Vaes en Jo Kluskens werden allen tot lid van het jaar 

benoemd. Het afgelopen jaar werd door deze heren heel veel tijd gestoken in de 
fabricage van de steenuilenkasten. De steenuilenwerkgroep kan nu weer een aantal 
jaren vooruit. Mannen, proficiat.

11.0 Uitreiking wisseltrofee de Gouden Slagpen.
11.1 May Reemers mocht nog een keer naar voren komen en ontving voor haar inzet de 

wisseltroffee de Gouden Slagpen. May was 23 jaar de kartrekker van de succesvolle 
cursus ‘Vogels Herkennen’. May proficiat en dik verdiend.

12.0 Bestuursverkiezing. Cor de Nijs (voorzitter) is aftredend en stelt zich niet 
herkiesbaar. 

12.1 Cor is aftredend en niet herkiesbaar. Het bestuur heeft enkele leden benaderd maar 
helaas nog geen nieuwe voorzitter kunnen vinden. Zoektocht wordt voortgezet. 
Cor de Nijs werd bedankt voor zijn voorzitterschap vanaf 2016.  Cor heeft als 
bestuurder veel ervaring en dat kwam de vereniging  de afgelopen jaren goed van pas. 



Met name het jubileumjaar2018 was een pittig jaar waarin veel werd gevergd.  Cor 
werd bedankt voor het leiden van de leden- en bestuursvergaderingen; strak 
vergaderen met ruimte voor discussie en altijd een mooi afsluitend woord. Cor heel 
veel dank voor je inzet. Namens de vereniging werd Cor een cadeaubon aangeboden

13.0 Rondvraag.
13.1 Ton Timmermans vraagt of de plantgaten in het laantje dat aan het Limburgs 

Landschap is geschonken nog worden aangevuld. Dat gaat inderdaad gebeuren en 
wordt door het landschap zelf geregeld.

13.2 Frank Meeuwissen dankt de vereniging voor de bijdrage in de kosten van de 
ringwerkzaamheden.

14.0 Sluiting.
14.1 De bijeenkomst werd om 20.56 uur afgesloten.

Na de pauze werd door Toke Hulsebos en Jo Kluskens een presentatie gegeven over het 
eiland Tiengemeten. De presentatie was een introductie voor de excursie op 14 mei. Er werd 
uitleg gegeven over de bijzonderheden van dit gebied ondersteund met foto’s en filmpjes.


